
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: A Balmazújvárosi  Közös Önkormányzati  Hivatal  5-ös számú tárgyaló termében (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Gazdasági,  Településfejlesztési  és
Településüzemeltetési Bizottságának 2022. november 30-án 1600  órakor kezdődő rendkívüli nyílt
üléséről. 

Jelen vannak:
Bizottság részéről: Ferenczi Mária bizottsági elnök

Nádasdi László bizottsági tag
Béke Imréné bizottsági tag
Faludy Zsolt bizottsági tag

Hivatal  részéről:  Czifráné  dr.  Urgyán  Ilona  aljegyző,  Kulcsár  Zsolt  hatósági  osztályvezető,
Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes, Veres Csilla jegyzőkönyvvezető

Ferenczi Mária bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 4 fővel határozatképes.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
A javaslatom az lenne,  hogy az „Előterjesztés az önkormányzat  2022. évi költségvetésről  szóló
2/2022.  (II.16.)  önkormányzati  rendelt  módosítása tárgyában”  készült  előterjesztést  4.  napirendi
pontban tárgyaljuk. Ki az, aki így elfogadja a napirendet? Kérem, hogy jelezze!

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság elfogadta az alábbi napirendet:

Nyilvános ülés:
1. Előterjesztés  a  helyi  adókról  szóló  29/2012.(XI.29.)  önkormányzati  rendelet  módosítása

tárgyában    
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

2. Előterjesztés a veszélyhelyzet során a közvilágítás üzemeltetésével kapcsolatos szabályokról
szóló.../2022.(…..) önkormányzati rendelet megalkotása tárgyában    
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

3. Előterjesztés igazgatási szünet elrendelésének elfogadása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

4. Előterjesztés  az  önkormányzat  2022.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2022.  (II.16.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1. napirend: Előterjesztés a helyi adókról szóló 29/2012. (XI.29.) önkormányzati rendelet
módosításáról
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester
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Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Van-e valakinek kiegészítése?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Nincsen kiegészítés.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Ez az előterjesztés változott-e valamiben az előzőhöz képest?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Az adó rendelet  előterjesztésében  ott  van  változás  a  Magánszemélyek  kommunális  adójánál  az
indoklás van egy kicsit kiegészítve, hogy „2012-ben volt a minimálbér 93.000 forint, ekkor 12.000
forintos volt az adómérték, ami 1000 forinttal terhelte az ingatlantulajdonosokat. 2022-ben a bruttó
minimálbér 200.000 forint, több, így ehhez képest 1333 forinttal terhelné az ingatlantulajdonosokat.

Béke Imréné bizottsági tag:
Ha már erről döntöttünk, akkor miért jött vissza?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Azért jött vissza, mert növelni kell a bevételeket és ez az egyetlen olyan hivatalos módja, amivel az
önkormányzat a saját bevételét tudja növelni. A 2023. évi költségvetést megalapozó rendelet ez, és
ez az utolsó nap, amikor ezt még el lehet fogadni.

Béke Imréné bizottsági tag:
Akkor nem jön mindig újból és újból be a testület elé?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Nem, ez az utolsó nap, amikor el lehetne fogadni, mert ha később kerülne elfogadásra, akkor a
következő évi emelésbe nem lehetne beleszámolni. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Van-e  valakinek  további  kérdése,  véleménye?  Nem  látok  erre  jelzést.  A  rendelet-módosítását
teszem fel szavazásra. Ki az, aki elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 2 bizottsági tag igennel, 1
bizottsági tag nemmel szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott és a bizottság meghozta az alábbi

határozatot:

103/2022. (XI.30.) számú GTTB határozat

A helyi adókról szóló 29/2012. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Gazdasági,  Településfejlesztési  és  Településüzemeltetési
Bizottsága a helyi adókról szóló 29/2012. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról készült
rendelet-tervezetet nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.

Felelős: Ferenczi Mária bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés
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2. napirend:  Előterjesztés  a  veszélyhelyzet  során  a  közvilágítás  üzemeletetésével
kapcsolatos szabályokról szóló…/2022. (…….) önkormányzati rendelet megalkotásáról
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Van-e valakinek kiegészítése?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Ez a rendelet azért jött vissza, mert javasoljuk kiegészíteni az 1. § (1) b.) pontjában foglaltakat. Az
előző rendelet csak azt tartalmazta, hogy a lámpatestek számának csökkentésére legyen lehetőség.
Ebben viszont van egy új rész maximum 30%-al csökkentheti a közvilágítás időtartamát. Erre azért
volt  szükség,  mert  volt  egy egyeztetés,  vannak önkormányzatok,  ahol  már  olyan,  mintha  ezt  a
csökkentést már be is tudták volna vezetni. Mi pedig azt a tájékoztatást kaptuk, hogy ugyanúgy meg
kell terveztetni, engedélyeztetni, de utána kiderült, hogy nekik is ugyanúgy meg kell terveztetni,
engedélyeztetni kell, viszont ezt március előtt nem lehet megcsinálni. Ezért javasoljuk azt, hogy a
közvilágítás tartamának a csökkentésére is legyen lehetőség. 

Béke Imréné bizottsági tag:
Itt még arról nem kell szavaznunk, hogy milyen időpontban, mennyi időre?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Nem.  Amikor  az  intézkedési  tervet  fogadta  el  a  Képviselő-testület,  akkor  még  nem  volt
engedélyezve  Kormányrendeletben  az,  hogy  a  fényerő  is  csökkenthető.  Ezután  kaptak  az
önkormányzatok engedélyt arra, hogy ezt önkormányzati  rendeletben szabályozhatják.  Még nem
tudjuk  hova  fog  ez  a  csökkentési  folyamat  vezetni,  de  a  lehetőség  legyen  meg  az  időtartam
csökkentésére, azzal, hogy nem borulhat sötétségbe a város. 

Béke Imréné bizottsági tag:
Ez lett  volna  a  következő  észrevételem,  hogy ezt  mondta  Polgármester  úr,  akkor  ez  megdőlni
látszik, mert csak van ilyen lehetőség.

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Van ilyen lehetőség, de mindenáron az a cél, hogy a közbiztonság fennmaradjon. 

Béke Imréné bizottsági tag:
Igen  csak  az  a  verzió  is,  ahol  minden  második  égőt  kapcsolnánk  le,  arra  sincs  pénze  az
önkormányzatnak. Tavaszig így a város semmit nem spórol. Ha Polgármester úr kijelentette, hogy
semmiképp nem borul sötétségbe a város, akkor van-e még más lehetőség? Nem tud-e Aljegyző
asszony arról, hogy más településekkel egyezetnek-e, hogy ők mit csinálnak ez ügyben?

Kulcsár Zsolt hatósági osztályvezető:
Mindenki  csak  elkezdte,  mivel  kiderült,  hogy  meg  kell  terveztetni.  Konkrétan,  ahol  működik,
olyanról nincs tapasztalatom. A legtöbb helyen azt tervezik,  hogy később kapcsoljon be, illetve
hamarabb  ki.  Nyílván  a  lámpaleszerelésnek  is  megvan  a  maga  költsége,  de  a  vezérlésnek  az
átalakítása talán kevesebb költséggel jár. Mivel az OPUSZ Titász van itt Kelet-Magyarországon és
ő  nem  nagyon  válaszolgat  az  önkormányzatoknak,  legalábbis  nagyon  sokára,  ezért  nagy
előrehaladást még egy önkormányzat sem tett.

Béke Imréné bizottsági tag:
Az előterjesztésben csak az szerepel, hogy „felhatalmazzuk a Polgármestert a lámatestek számának,
időtartamának csökkentését szükséges és elégséges mértékben, költséghatékonyan és időarányosan
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folyamatában  hajtsa  végre.  Ebben  minden  benne  van,  de  most  akkor  mind  a  kettőben
gondolkodunk? 

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Ez még csak egy lehetőség. Ezzel mind a kettőt igénybe lehet venni, ha abba az irányba megy el a
folyamat. Vagy csak az egyiket vagy csak a másikat vagy egyiket sem. Ez egy Kormányrendeletben
biztosított  lehetőség,  ha ez önkormányzati  rendeletben nem jelenik  meg,  akkor  nincs  meg ez a
lehetőség. Ha pedig meglesz a lehetősége és tudunk majd részleteket, akkor adott lesz a lehetőség a
csökkentésre.  Ami számomra  nagyon meglepő volt,  hogy ami  tavaly  ebben az  időszakban egy
hónapra 1 millió forintba került  a közvilágításban, az idén ugyanabban az időszakban 10 millió
forintba került. Annyira nagy a növekedés, hogy nem lehet ezt követni.

Béke Imréné bizottsági tag:
Akkor még csak korai volt  ilyet  kijelenteni,  hogy nem kapcsoljuk le a közvilágítást.  El lehetne
olyan irányba menni,  hogy abban az időszakban,  amikor  nem lesz világítás,  akkor  a  rendőrség
sűrítse a járőrszolgálatot. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Biztos nem fogják sűríteni.

Béke Imréné bizottsági tag:
De miért nem?

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Miért sűrítené? Nincs rendőr, nincs pénz. Milyen alapon írná elő az önkormányzat, hogy nekünk
spórolni kell lekapcsoljuk a lámpát, jöjjenek már járőrözzenek már sűrűbben. 

Béke Imréné bizottsági tag:
Én is gondolkoztam ezen, hogy nyílván egyszerűbb és olcsóbb lenne az égőtesteket kikapcsolni, és
már  azon  is  gondolkoztam,  hogy  melyik  időpont  lenne  a  jó.  Most  már  délután  négy  órakor
sötétedik, a gyerekek akkor mennek haza az iskolából. Én azt gondolom, hogy hajnali 1 órától 3
óráig nem sok ember van az utcán.

Faludy Zsolt bizottsági tag:
Megint eltértünk a lényegtől. Itt most az a lényeg, hogy a polgármestert felhatalmazzuk, hogy ebben
az ügyben el tudjon járni, ha lehetőség nyílik rá. Én állítom, hogy van a rendőrség és a hivatal
között egy olyan együttműködő rendszer, ha a polgármester odaszól, hogy hajnali 1órától 3 óráig
többet kellene járőrözni, akkor nem fognak nemet mondani. 

Béke Imréné bizottsági tag:
Elnézést azért, mert véleményt alkottunk. 

Faludy Zsolt bizottsági tag:
Megint megy a hablatyolás.

Béke Imréné bizottsági tag:
Milyen hablatyolás, fejezze már be. 

Faludy Zsolt bizottsági tag:
Azt szeretném kérni, ha én végighallgattam Önt, akkor Ön is hallgasson végig engem. Most nálam
van a szó és kérek mindenkit, hogy hagyja abba ezeket a beszólogatásakat, mindenki hallgassa meg
a másik véleményét. Amikor én beszélek csend.
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Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Meghallgattuk a véleményét.

Faludy Zsolt bizottsági tag:
Biztos?

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Miért, nem? Nem szóltam egy szót sem.

Faludy Zsolt bizottsági tag:
De be is tartják?

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Mit?

Faludy Zsolt bizottsági tag:
Azt, hogyha valaki elkezd beszélni, akkor a másik csendben végighallgatja. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Rendben, akkor nagyon szigorú leszek, nem lehet közbeszólnia senkinek sem.

Faludy Zsolt bizottsági tag:
Nem, meg kell  hallgatni  a másikat  és utána lehet  hozzászólni.  Most pedig arról van szó,  hogy
felhatalmazzuk a polgármester, nem pedig arról, hogy a gyerekek mikor járnak haza és a rendőrség
nem fog segíteni, mert nincs pénz. Köszönöm szépen. 

Nádasdi László bizottsági tag:
Egyetértek Faludy Zsolttal maximálisan, ha megadtuk a jogot utána körbe járjuk, hogyan tudjuk
akár a rendőrséget is bevonni ebbe, mikor és hogyan kapcsoljuk a lámpatesteket. 

Béke Imréné bizottsági tag:
Ez a megfedés  azért  nem jogos,  mert látom,  Aljegyző asszony jegyzetel  is  gondolom, hogy az
ötleteinket  figyelembe veszi.  Nem gondolnám, hogy ez hablatyolás és ne lehetne egy bizottsági
ülésen ezt megtárgyalni. Kérdéseim voltak az osztályvezetőhöz és aljegyzőhöz, miért ördögtől való,
hogy én ezt a témát meg akartam ismerni? Tudom én, hogy miről szól az előterjesztés. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Nem  egészen  arról  szól,  hanem  Balmazújváros  elkövetkezendő  időszakára  vonatkozó
közvilágításáról  van szó,  hogy erre  a  közvilágításra  milyen rendeletet  fog alkotni  a  Képviselő-
testület. 

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Lehetne egy olyat, hogy külön döntésben javasolja a bizottság a testületnek, hogy mielőtt erre a
döntésre sor kerülne, azelőtt kapjanak tájékoztatást.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Mondjuk, ez lenne a minimum.

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Gondolom, ez úgy is megtörténne, de ha ez egy garanciát jelent, hogy még a döntés előtt kapnának
egy  ilyen  tájékoztatást.  Persze  nem  tudjuk,  hogy  lesz-e  döntés,  ha  van  egy  határozat,  hogy
valamennyi idővel előtte kéri a testület, hogy a polgármester tájékoztassa a testületet a döntéséről.
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Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Szerintem úgy lehet megoldani,  hogy a rendelet  megalkotása is ráér akkor,  amikor már tudunk
információkat,  hisz  ez  nem  határidős.  Amikor  már  tudjuk,  hogy  miről  beszélünk,  és  mit  kell
elfogadni és mikor mennek a gyerekek és a rendőrök, akkor megalkotjuk a rendeletet. 

Nádasdi László bizottsági tag:
Azt szeretném kérdezni, hogy ez nem játszik közre a 2023. évi költségvetéshez?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Minden hozzátartozik.  Azért  próbálkozunk,  hogy minden jogszabály által  biztosított  lehetőséget
igénybe  vegyünk  ahhoz,  hogy  a  költségvetés  az  egyik  oldalon  is  annyi  legyen,  mint  a  másik
oldalon. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Ebbe mennyi az annyi, hogy a költségvetéshez kell?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Csak annyi, hogy 1 millió forint helyett 10 millió forint a számla. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
De az ettől a rendelettől függetlenül is annyi.

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Ha megvan a felhatalmazás, akkor elkezd dolgozni rajta a polgármester egyeztet, majdcsak elindul
már ebben is valami konkrétum. Amikor nincs meg a felhatalmazása arra hogy tárgyaljon,  az a
munkamenet nehezedik.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Ez alapján milyen konkrétumot tud mondani?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Ez alapján 5%-kal  a lámpatestek darabszámát  csökkenteni  és maximum 30%-kal  a közvilágítás
időtartamát. Ez egy maximum ameddig felhatalmazza a Képviselő-testület a polgármestert ezzel a
rendlettel, hogy eddig mehet el a tárgyalásban. 

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
A költségvetésre vonatkozóan valószínűleg akkor lehet számszaki dolgokat mondani, ha valóban
elindulnak ebben a tárgyalások. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Van-e valakinek további kérdése, hozzászólása? Nem látok erre jelzést.  Szavazásra teszem fel a
rendelet tervezetet. Ki az, aki elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 2 bizottsági tag igennel
szavazott, 2 bizottsági tag tartózkodott és a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

104/2022. (XI.30.) számú GTTB határozat

A veszélyhelyzet során a közvilágítás üzemeletetésével kapcsolatos szabályokról
szóló…/2022. (…….) önkormányzati rendelet megalkotásáról 

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Gazdasági,  Településfejlesztési  és  Településüzemeltetési
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Bizottsága a  veszélyhelyzet  során  a  közvilágítás  üzemeletetésével  kapcsolatos  szabályokról
szóló…/2022. (…….) önkormányzati  rendelet  tervezetet  nem javasolja elfogadásra a Képviselő-
testületnek.

Felelős: Ferenczi Mária bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés

3. napirend: Előterjesztés az igazgatási szünet elrendelésének elfogadása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Van-e valakinek kiegészítése?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Nincsen köszönöm.

Béke Imréné bizottsági tag:
A két ünnep között, ha jól emlékszem nem szokott nyitva lenni a hivatal?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Nyitva szokott lenni.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
De, gondolom csökkentett üzemmódba, hiszen sokan mennek ilyenkor szabadságra.

Béke Imréné bizottsági tag:
Ezen is sokat lehet spórolni. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Ez most milyen formában lesz? Szabadságon lesznek a dolgozók?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Egy  új  Kormányrendelet  szabályozza,  szabadságot  kell  kivenni.  Akinek  nincs  elég  2022.  évi
szabadsága, akkor a 2023. évi szabadság terhére kell az illetőnek szabadságot kivenni. Ez nem azt
jelenti, hogy teljes mértékben bezár a hivatal, mert vannak olyan munkaterületek, amiket nem lehet
megállítani,  az  anyakönyv,  hagyaték,  a  földkifüggesztés,  pénzügy.  Ezek  ügyeletben  működni
fognak. Ha két hétre le tudnánk zárni az épületben a fűtést, akkor az félhavi megtakarítást jelentene.

Béke Imréné bizottsági tag:
2022. december 22-től 2023. január 6-ig? Az hány munkanap?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Az két hét szabadság.

Faludy Zsolt bizottsági tag:
Ez a 2023. évi szabadság kivétele a közigazgatásra érvényes vagy mindenkire?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Nem csak a közigazgatásra vonatkozik, hanem azokra az állami szervekre, ahol a Kormányrendelet
engedi az igazgatási szüntet. Aki Mt. alkalmazásban van, rájuk nem vonatkozik. 
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Faludy Zsolt bizottsági tag:
Köszönöm szépen.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
A dolgozók erre, hogyan reagáltak?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Nem elleneznék.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
A munkáltató a szabadság hány százalékával rendelkezik?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Kétharmadával.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Abba belefér  az  idei,  akinek pedig  nincs  szabadsága  belefér  neki  az  is,  hogy jövőre  is  legyen
igazgatási szünet. Ez a legnagyobb megtakarítás, nem pedig az, hogy kitekerünk néhány égőt. 

Faludy Zsolt bizottsági tag:
Egy könyvtári dolgozó beleesik ebbe a közigazgatási szünetbe?

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
Nem, ez a rendelet csak a polgármesteri hivatalokra vonatkozik. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Van-e valakinek további kérdése, hozzászólása? Nem látok erre jelzést.  Szavazásra teszem fel a
rendelet tervezetet. Ki az, aki elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag igennel
szavazott és a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

105/2022. (XI.30.) számú GTTB határozat

Az igazgatási szünet elrendelésének elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Gazdasági,  Településfejlesztési  és  Településüzemeltetési
Bizottsága az  igazgatási  szünet  elrendelésének  elfogadása  tárgyában  készült  előterjesztést
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Ferenczi Mária bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés

4. napirend:  Előterjesztés  az  önkormányzat  2022.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2022.
(II.16.) önkormányzati rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Külön jött ez az egy rendelet-módosítás, melyikhez tartozik?
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Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Ez  az  előző  testületi  ülésnek  a  kiegészítése,  egy  levéllel  ment  helyreigazításként.  A  jelenlegi
testületi üléshez nem változott ezután semmi. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Akkor most 617.034.100 forint a többletbevétel, amivel módosul az előirányzat?

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Igen.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
A november 25-i testületi ülés előterjesztésében volt vagy 36 határozati javaslat, az most hová tűnt
ebből?

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
A határozati javaslatok elfogadásra kerültek. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Ez mind elfogadásra került?

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Azok bele voltak építve már az előző testületi ülés anyagába, a rendelet-módosítás már tartalmazta
azt és most is.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Most 20.838.000 a tartalék.

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Az önkormányzati rezsi kiadásokra kerül a tartalékból áthelyezésre. Az a 64 millió forint, amit az
előzőben  egyeztettünk,  ami  az  iparűzési  adó  plusz  juttatása  azt  szétosztottuk  intézményekre  és
abból  vetünk  ki  13  millió  forintot  tartalékba.  Abból  4  millió  forint  ment  a  tűzoltóságnak,  a
fennmaradó 20 milliót  pedig az önkormányzatok rezsi kiadásaira  szeretnénk áttenni,  hiszen már
látjuk a közvilágítás számlában, hogy már a duplája, mint eddig volt. 5 milliós volt a havi számlánk
és az utolsó már 10 millió forint lett. A REKI támogatás összegei is a rezsi kiadására mentek.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Akkor ezek nem a tartalékba mentek?

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Tartalékba voltak eddig.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Rövid ideig ott volt.

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Igen, ezt már az egyeztetésen is jeleztük és a számok közt is benne volt már.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Azt én tudom. Kérdésem az, hogy miért van két 7. számú melléklet?
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Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Az egyik az eredeti előirányzat, a másik pedig a módosított.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
A 116 millió forint be nem folyt telekeladásból származó bevételnek mi lett a sorsa?

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Ez  ügyben  nem  tudok  nyilatkozni.  Nyílván,  ha  lesz  rá  igény  vagy  módosítási  javaslat,  akkor
felülvizsgáljuk.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Volt már vagy tíz.

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Én nem láttam leírva. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Ez testületi ülésen nagyon sokszor elhangzott. Azt tudjuk-e, hogy hány nyugdíjas korú lakos van
most, aki utalványt kap?

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Azt nem tudom megmondani most, megkérdezzük és tájékoztatom Elnök asszonyt.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Az 5. számú táblázatban a közfoglalkoztatás eszközbeszerzései egy darab alsó-felső részből álló
konyhabútor, román típusú fehér használt vegyes tüzelésű kályha stb. Itt módosult az előirányzat.
Mezőgazdasági mintaprojekt eszközbeszerzése négy darab bozótvágó, szociális közmunkaprogram
eszközbeszerzései  négy  darab  karos  ágvágó,  három  darab  fűnyíró,  bozótvágó.  Ez  nem  a
közmunkaprogram eszközbeszerzéseiben vannak? 

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Az pedig az önkormányzaton belül, ha a közmunkaprogramhoz szükséges, akkor jó helyen van.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Abból a 38 millió forint dologiból vannak ezek vásárolva?

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Igen. Ha ezek azok az eszközök, akkor igen. Bocsánat, de fejből nem tudom ezeket megmondani. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
A szöveges részből nem derül ki az a 38 millió forint, de nem is tudom, hogy hol hangzott el.

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
A nagy egyeztető táblán volt.

Béke Imréné bizottsági tag:
Amit én ki tudtam szedni, amikor egyeztetésen voltunk itt, ott én 32 millió forintnál tartottam, amíg
volt idő. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Az volt a szöveges részben, hogy pénzeszközt nem tervezhetett a program indítására.

10



Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Az nem lett módosítva, ígértem. Azt úgy kell értelmezni, hogy 2022-23-as évi közfoglalkoztatotti
programra  nem  tudtunk  tervezni.  Nyílván  a  költségvetés  tervezésekor  már  folytak  ezek  a
közfoglakoztatotti egyeztetések is, de még összegszerűen nem lehetett rá tervezni.

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Már a másik oldalon érthető, mert bekerült ez a 2021. december 22. a pótlékoknál. 

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Most beírom, a következőnél pedig megígérem. 2023. évi az eredetikor valóban nem tervezhető.
Illetve egy nagyságrendi bevétel-kiadás oldalon nyílván egyszerre tudunk tervezni és azt módosítani
is lehet, amikor megvan a tényleges támogatói okirat. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
A 4. számú mellékletben van, amit most vettem észre, hogy „működési hiány többlet, felhalmozási
hiány többlet, költségvetési hiány belső finanszírozása”. Hogyan kell ezt érteni?

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Ez  egy  kötelező  melléklete  a  rendeletnek  és  itt  egyértelműen  vannak  benne  a  működési
felhalmozási sorok. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Mivel mínusz, gondolom, hogy ez egyértelműen hiány.

Törökné Buri Éva pénzügyi osztályvezető helyettes:
Megnézem majd pontosan, hogy mi ez. Erre most nem fogok tudni válaszolni.

Czifráné dr. Urgyán Ilona aljegyző:
A határozati javaslattal kellene kezdeni a szavazást és utána a rendelettel folytatni. 

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Van-e valakinek további kérdése, véleménye? Nem látok erre jelzést. A határozati javaslatot teszem
fel szavazásra. Ki az, aki elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 2 bizottsági tag igennel
szavazott 2 bizottsági tag tartózkodott és a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

106/2022. (XI.30.) számú GTTB határozat

Az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022. (II.16.) önkormányzati rendelet
módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Gazdasági,  Településfejlesztési  és  Településüzemeltetési
Bizottsága az  önkormányzat  2022.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2022.  (II.16.)  önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában készült határozati javaslatot nem javasolja elfogadásra a Képviselő-
testületnek. 

Felelős: Ferenczi Mária bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés
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Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Van-e  valakinek  további  kérdése,  véleménye?  Nem  látok  erre  jelzést.  A  rendelet-módosítását
teszem fel szavazásra. Ki az, aki elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 2 bizottsági tag igennel
szavazott 2 bizottsági tag tartózkodott és a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

107/2022. (XI.30.) számú GTTB határozat

Az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022. (II.16.) önkormányzati rendelet
módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Gazdasági,  Településfejlesztési  és  Településüzemeltetési
Bizottsága az  önkormányzat  2022.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2022.  (II.16.)  önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában készült rendelet-módosítást nem javasolja elfogadásra a Képviselő-
testületnek. 

Felelős: Ferenczi Mária bizottsági elnök
Határidő: soron következő Képviselő-testületi ülés

Ferenczi Mária bizottsági elnök:
Köszönöm a részvételt, a nyílt ülést bezárom.

K. m. f.

Ferenczi Mária Nádasdi László
bizottsági elnök   bizottsági tag

   

   Veres Csilla
 jegyzőkönyvvezető
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